
Zápis z 9. zasedání zastupitelstva obce Lipník, konané dne

26. 4. 2011 ve 20 hodin

Přítomni:  Josef Novotný, Ludmila Mácová, Miroslava Tomková, Jaroslav Králík, Miroslav Svoboda, Arnošt 

Pacola, Miloslav Tomek, Pavel Nedvědický 

Omluveni:  Zdeněk Kneslík

Program:

1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu z minulé schůze

3. Zpráva o výsledku prozkoumání hospodaření za rok 2010

4. Nákup pozemku v Havránku

5. Diskuse, různé

6. Závěr

7.

K bodu 1 - Schůzi zahájil starosta Josef Novotný.  Ověřovateli byli určeni Miroslava Tomková a Jaroslav Králík.  

K bodu 2 - Zápis z minulé schůze přečetla Ludmila Mácová – nebyly vzneseny žádné připomínky. 

K bodu 3 - Proběhlo přezkoumání hospodaření za rok 2010 pracovníky KÚ (audit). Závěrem celé zprávy je 

konstatování, že  nebyly shledány žádné závady. Starosta vyslovil pochvalu účetní obce paní Aleně 

Svobodové za velmi dobrou práci. 

     Zastupitelstvo bylo podrobně seznámeno s hospodařením obce a schválilo závěrečný účet obce 

k 31.12.2010.Rovněž byl schválen hospodářský výsledek Základní a Mateřské školy Lipník  za rok 2010. 

K bodu 4-Starosta informoval, že byl vykoupen pozemek v lokalitě „Havránek“ od pana Zdeňka Mrni. 

Pozemek byl vykoupen proto, abychom v uvedeném areálu získali do obecního vlastnictví  pozemek pod 

příjezdovou cestou kolem rybníka. – Tímto krokem jsme dořešili majetkoprávní záležitosti ke všem 

potřebným pozemkům lokality a budeme pokračovat v přípravách projektu na rekonstrukci srubu – ve 

čtvrtek 28. 4. budeme záměr rekonstrukce projednávat s projektantem přímo na místě. 

K bodu 5 – Starosta informoval, že nám bohužel nebude poskytnuta dotace na zateplení školy v rámci 

programu „Zelená úsporám“.  Z toho důvodu se projektově připravená rekonstrukce nebude realizovat a 

připravíme variantu nejnutnějších oprav nutných pro provoz školy v návaznosti na vlastní finanční 

prostředky. 

- V měsíci květnu započneme s realizací opravy střídaček na hřišti a výstavbou skladu za hřbitovem.  Je třeba 

zpracovat dokumentaci , vyřídit stavební povolení  oslovit  některou stavební firmu, která by stavbu 



provedla. Záležitosti spojené s vlastním provedením záměru budeme řešit společně s tím, že vedoucím 

realizačního týmu bude předseda stavební komise Pavel Nedvědický. 

    - Ve čtvrtek 28.4.2011 proběhne schůzka s Ing.Dostálem, projektantem, který nám bude zpracovávat 

projekt a inženýrskou činnost týkající se celkové úpravy obce – komunikace, chodníky, obrubníky, zeleň ...

     - Z MěÚ odbor výstavby Třebíč – bylo doručeno rozhodnutí o umístění stavby rodinného domku pana 

Zdeňka Obůrky včetně inženýrských sítí. – Dále rozhodnutí o dokoupení pozemku u rodinného domku 

manželů Michaely a Vladimíra Krotkých. – Vyjádření o rozšíření střediska zemědělského družstva, které je 

v souladu s územním plánem obce Lipník. – Projednání zprávy o uplatňování územního plánu obce Ostašov a 

návrh změny č. 2 územního plánu obce Dolní Vilémovice.  -  Všechny dokumenty byla předány do stavební 

komise k projednání a založení. 

     -  MěÚ odbor dopravy – místní úpravy na pozemních komunikacích – umístění značek. – Samotné 

instalování schválených dopravních značek zabezpečíme vlastními silami – vlastním pracovníkem. 

      - V průběhu května a do poloviny června bude provedena oprava a nátěr nástěnek u čekárny – zajišťuje 

Jaroslav Králík s našim pracovníkem Michalem Jašou.

     - Ve stejném období bude provedeno vnitřní i vnější vymalování autobusové čekárny. Za provedení je 

odpovědný Milan Tomek, který osloví malíře p. Řezáče. 

       -  Jaroslav Králík informoval zastupitelstvo, jak probíhají práce na čištění obecního lesa.

        - Miroslava Tomková informovala o přípravách akce „pálená čarodějnic“, kde pomohou místním 

hasičům při organizaci soutěží (pokud bude třeba). 

     - Starosta oznámil zastupitelům, že tradiční společná oslava se zastupitelstvem Zárubnice u smírčího 

kamene se uskuteční 1. července se srazem v 18.30 na místě samém. 

     - Arnošt Pacola postupně soustředí potřebné materiálu k naplnění obecního zpravodaje „Lipníček“, jehož 

další číslo vyjde před lipnickou poutí.

      

         Přijatá usnesení ze 9. Zasedání ZO Lipník, konané dne  26. 4 .2011

Zastupitelstvo obce Lipník schvaluje:

       a/ Závěrečný účet   za rok 2010 a souhlasí s celoročním hospodařením obce za rok 2010 a 

            to bez výhrad.Byl schválen hospodářský výsledek Základní a Mateřské školy Lipník za rok 2010.

        b/  Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření  obce za rok 2010.Při přezkoumání nebyly zjištěny 

              chyby  a nedostatky   

Zastupitelstvo obce Lipník bere na vědomí:

        a/ záležitosti stavebního charakteru vydané MěÚ Třebíč



        b/neposkytnutí dotace na opravu školy od SFŽP 

        c/ přípravu na jednání s Ing. Dostálem – opravy chodníků a místních komunikací

Zastupitelstvo obce Lipník projednalo a určilo osobní odpovědnost za provedení:

         a/úpravy na  hřišti a stavbu skladu za hřbitovem 

         b/nátěr čekárny a opravy nástěnek u čekárny 

         c/ instalaci dopravních značek dle schváleného usnesení odboru dopravy MěÚ Třebíč

        

Zapsal: Ludmila Mácová      

Starosta obce: Josef Novotný

Ověřovatelé:  Miroslava Tomková, Jaroslav Králík

Ukončeno v 21:30 hodin




